
1 

 

   Protokół  IV sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  28 grudnia 2018 roku 
 

                Obrady czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

9
00

 i trwały do godzinny 10
20

. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecny radny  Piotr Turczyński).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelni Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Maja   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek PGKiM, WZWiK 

mieszkańcy Włoszczowy. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości. Otworzył obrady czwartej  

sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad. Zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad podpunktu 16 

w punkcie 5, który brzmi: „wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za 

nieruchomości, które z mocy prawa stały się własnością Województwa Świętokrzyskiego.” 

Głosowanie :  14 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad  wraz ze zmianą został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  II i III sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z II i III sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej, 

2) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

3) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Włoszczowa, 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok, 

5) zmieniająca uchwałę Nr V/25/15 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 27 lutego 

2015 roku w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

na kadencję 2015-2018, 

6) wyboru kandydata Rady Miejskiej we Włoszczowie na członka Rady Programowej 

działającej przy Domu Kultury we Włoszczowie, 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości gruntowych, położonych we Włoszczowie, 
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8) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego ograniczonego udziału 

w nieruchomości zabudowanej położonej w Kielcach przy ulicy Dyrekcji Głównej 

Górniczej, 

9) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Włoszczowa, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2018-2029, 

11) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok, 

12) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2018 

rok, 

13) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029, 

14) uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2019 rok,  

15) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu, 

16) wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości, które z mocy 

prawa stały się własnością Województwa Świętokrzyskiego. 

6.Sprawy różne. 

7.Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                        

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  dwóch protokołów z II i III sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół   II   sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 30 listopada  2018r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi co do 

treści protokołu, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Protokół  III   sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 13 grudnia 2018r. pozostawał 

również do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  W związku z brakiem uwag poddany został 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  II i III   sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na II sesji Rady Miejskiej w dniu 30  listopada  2018r. podjęto 

10 uchwał, które w dniu 4 grudnia 2018 r. przekazano: 

 Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 9 uchwał, 

 Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 

 w dniu 30 listopada 2018r. przesłano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 2 uchwały, 

na III sesji Rady Miejskiej w dniu 13 grudnia  2018r. podjęto 3 uchwały, które w dniu                          

14 grudnia 2018 r. przekazano: 

 Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 2 uchwały, 

 Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 
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 w dniu 13 grudnia 2018r. przesłano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 3 uchwały. 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na II i III sesji. Poinformował 

również, że w tym okresie wydał 14 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

 

Do punktu 5.1 

zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż na posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 

grudnia 2018r. zgłoszono następujące kandydatury radnych do składu osobowego Związku 

Gmin Ziemi Włoszczowskiej: 

1. Grzegorz Dudkiewicz 

2. Zbigniew Pasoń 

3. Roman Sybis 

4. Dariusz Gieroń 

5. Robert Suliga 

Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. W związku z brakiem  pytań, odczytał 

treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  W wyniku głosowania Rada 

Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”, 1 głos wstrzymujący podjęła uchwałę  

Nr IV/16/18  w sprawie zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku Gmin Ziemi 

Włoszczowskiej. 

Do punktu 5.2 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący za zgodą Rady nie odczytywał treści uchwały, od razu 

przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 

głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/17/18 w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. 

Do punktu 5.3 

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/18/18 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.4 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/19/18 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Do punktu 5.5 

zmieniająca uchwałę Nr V/25/15 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 27 lutego 2015 

roku w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie na kadencję 2015-

2018 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż na posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu  

27 grudnia 2018r. zgłoszono  kandydaturę radnego Jerzego Wiśniewskiego. Zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał treść 

uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada 
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Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”, 1 głos wstrzymujący podjęła uchwałę  

Nr IV/20/18 w sprawie zmieniająca uchwałę Nr V/25/15 Rady Miejskiej we Włoszczowie z 

dnia 27 lutego 2015 roku w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

na kadencję 2015-2018. 

Do punktu 5.6 

wyboru kandydata Rady Miejskiej we Włoszczowie na członka Rady Programowej 

działającej przy Domu Kultury we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż na posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu  

27 grudnia 2018r. zgłoszono  kandydaturę radnego Dariusza Gieronia. Zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał treść 

uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada 

Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 2 głosy wstrzymujące podjęła uchwałę  

Nr IV/21/18 w sprawie wyboru kandydata Rady Miejskiej we Włoszczowie na członka Rady 

Programowej działającej przy Domu Kultury we Włoszczowie. 

Do punktu 5.7 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

gruntowych, położonych we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/22/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w formie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych, położonych we 

Włoszczowie. 

Do punktu 5.8 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego ograniczonego udziału 

w nieruchomości zabudowanej położonej w Kielcach przy ulicy Dyrekcji Głównej Górniczej 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, 

pytań nie zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 

głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/23/18 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w formie przetargu ustnego ograniczonego udziału w nieruchomości zabudowanej 

położonej w Kielcach przy ulicy Dyrekcji Głównej Górniczej. 

Do punktu 5.9 

przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/24/18 w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.10 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2018-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/25/18 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2018-2029. 

Do punktu 5.11 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 
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głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/26/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Włoszczowa na 2018rok. 

Do punktu 5.12 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/27/18 w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2018 rok. 

Do punktu 5.13 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/28/18 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029. 

Do punktu 5.14 

uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. 

Radny Mirosław Małecki – zwrócił się z pytaniem do Burmistrza i Skarbnika Cyt. „czy ten 

budżet był uchwalany politycznie, czy mieszkańcy Łachowa, Czarncy nie płacą podatków? 

W roku ubiegłym pominięto w budżecie miejscowość Czarnca, która nie otrzymała nawet 

złotówki, prowadzone były prywatnie prace wraz z sołtysem przy remoncie dróg. W 2019 roku 

powtarza się ta sama sytuacja.” 

Burmistrz - odniósł się do zadanego pytania radnego  Mirosława Małeckiego  Cyt.” jeśli 

cofniemy się pamięcią do  ostatnich czterech latach i zsumujemy środki finansowe 

przeznaczone dla miejscowości Czarnca, Łachów i ilość wykonanych dróg, realizacja 

inwestycji o dużych wartościach choćby nawet termomodernizacja i remont szkoły w Czarncy, 

wykonana jest dokumentacja na boisko szkolne, dofinansowanie do samochodu bojowego 

strażackiego.  Jeśli zliczy się te kwoty z tych czterech lat na terenie miejscowości Czarnca to 

nie wiem czy kiedykolwiek w przeliczeniu na jakąś jednostkę czasu tyle co miejscowość 

Czarnca otrzymał dofinasowania i dziwię się, że dziś zadaje pan takie pytanie, ale wtedy gdy 

była potrzeba podniesienia ręki to pan wyrażał inaczej swoją wolę, ale to jest pana 

demokratyczna decyzja, którą uszanowaliśmy, dlatego proponuję cofnąć się pamięcią wstecz  

co zostało wykonane. Jeśli chodzi o miejscowość Łachów w ubiegłej kadencji to ilość 

wykonanych dróg,  gdzie padały słowa podziękowania od pani byłej radnej obecnie  Sołtysa, 

jak również podziękowania na zebraniach wiejskich, w których pan uczestniczył i na sesjach 

Rady Miejskiej bo tyle dróg nie było wykonanych za żadnej kadencji.  Odnosząc się do 

całokształtu budżetu w moim przekonaniu jest to budżet ambitny, który jest konsekwencją 

określonych planów strategicznych poprzedniej kadencji, założonych zadań i dostosowanych 

do strategii naszej Gminy wynikających z potrzeb mieszkańców, a mających wpływ  na 

poprawę jakości życia. Nie można zrobić wszystkiego w jednym roku czy też w jednej kadencji 

niemniej jednak podziękowanie dla państwa radnych poprzedniej i obecnej kadencji za 

mądrość, za racjonalne dysponowanie środkami finansowymi  bez rozrzutności co jest 

konsekwencją tej mądrej polityki finansowej. Realizowane są te zadania, które mają poparcie 

przez społeczeństwo oraz wsparcie zewnętrzne. Realizacja budżetu na 2019 rok będzie 

uzależniona od postepowań przetargowych życzylibyśmy sobie, aby te przetargi poszły w taką 

stronę jak to zostało założone w planie finansowym na 2019 rok, aby nie trzeba było do 

budżetu dokładać. W budżecie największą kwotę wydatkuje się na oświatę, to jest kwota  

29 milionów złotych, powinniśmy od państwa otrzymać subwencję oświatową. Wydatki, które 

winny być sfinansowane subwencją to 19.800.000,00 zł, a otrzymujemy 13. 981.000,00 zł  

różnica to nie całe 6 milionów złotych, które trzeba dołożyć, a  one się nam należą. Gdyby ta 



6 

 

kwota może nie w całości znalazła się po stronie wydatków inwestycyjnych to nie byłoby 

problemu z drogami,  wodociągami,  z inwestycjami, które naprawdę  są niezbędne i 

potrzebne Gminie.”   

Przewodniczący Rady – zapytał czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, więcej pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  12 głosami „za”, 2 głosy 

wstrzymujące podjęła uchwałę Nr IV/29/18 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 5.15 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za” 

(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/30/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Do punktu 5.16 

wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości, które z mocy prawa 

stały się własnością Województwa Świętokrzyskiego 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, 

pytań nie zgłoszono.  Przewodniczący odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 

głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr IV/31/18 w sprawie wyrażenia zgody  

na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości, które z mocy prawa stały się własnością 

Województwa Świętokrzyskiego. 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Wiktor Fatyga Prezes PGKiM we Włoszczowie – poinformował, że zbliża się koniec roku 

i zbliża się czas na podpisanie umowy dotyczącej projektu, który przez ostatni rok był 

najważniejszym zadaniem  realizowanym przez Spółkę PGKiM. Dofinansowanie do projektu 

w kwocie 6,8 miliona złotych, gdzie cała inwestycja opiewa na kwotę 11milionów złotych, ta 

inwestycja poprawi funkcjonowanie wysypiska śmieci. Następnie złożył podziękowanie za 

zaangażowanie Grzegorzowi Dziubkowi Burmistrzowi, Sławomirowi Owczarkowi 

Dyrektorowi ds. inwestycji , Dariuszowi Górskiemu Skarbnikowi, te osoby przez ten cały rok 

wspierały ten projekt, a pracy było bardzo dużo. Podziękowania złożył także dla 

Wicewojewody  Bartłomieja Dorywalskiego, który pomógł w uzyskaniu  zabezpieczeń 

finansowych w WFOŚiGW w Kielcach, które były niezbędne do realizacji tego projektu. 

Złożył serdeczne życzenia dla wszystkich z okazji nadchodzącego  Nowego 2019 Roku, aby 

razem wspólnie realizowali zadania leżące po stronie  Spółki PGKiM jak również inwestycji 

leżących po stronie naszego samorządu terytorialnego. 

 

Ryszard Macherski  Zasłużony dla Gminy  Włoszczowy – powiedział Cyt.” Szanowna 

Wysoka Rado, panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, szanowni radni, goście zaproszeni. 

U progu Waszej pięcioletniej kadencji życzę Wam bardzo dobrej współpracy z włodarzami  

naszej Gminy. Jesteście przedstawicielami naszej społeczności, reprezentujecie  mieszkańców 

naszej Gminy. Chciałbym na tej sesji zaproponować dwie inwestycje potrzebne dla naszego 

miasta: 

Pierwsza propozycja - jest to, aby na placu targowym wybudować wiaty, które chroniłyby 

przed deszczem  i upalnym słońcem sprzedających i kupujących. Taka inwestycja nadałaby 

rangę prawdziwego placu targowego na miarę miasta powiatowego. 

Druga propozycja - to inwestycja historyczna, odtworzenie strzelnicy sportowej, która przez 

kilkanaście lat była we Włoszczowie. Służyła ona młodzieży, mieszkańcom Gminy, Powiatu. 

Czy istnieje możliwość aby powstała taka strzelnica na terenie naszej Gminy? 
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Szanowni państwo cieszę się, że mamy we Włoszczowie młodzieżową orkiestrę dętą, dobrze 

byłoby również gdybyśmy mieli we Włoszczowie orkiestrę marszową jest orkiestra 

w Kurzelowie, Koniecznie kiedyś była również we Włoszczowie. Wysoka Rad, szanowni radni, 

panie Burmistrzu Gminy Włoszczowa na czele z pracownikami Gminy, składam państwu 

najserdeczniejsze życzenia  z okazji zbliżającego się Nowego Roku 2019, życzę wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym, zawodowym, społecznym. Niech Was Błogosławi Święta 

Maria Boska opiekunka Rodzin Parafii Włoszczowskiej. Niech Wam  przyświeca hasło 

„czyny, a nie słowa” 

Przewodniczący Rady – podziękował panu Ryszardowi Macherskiemu za wystąpienie 

poinformował, iż na złożone propozycje otrzyma odpowiedz na piśmie. Złożył również 

najserdeczniejsze życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku 2019 życząc wszelkiej 

pomyślności, spełnienia marzeń, planów, a przede wszystkim dużo zdrowia. 

Burmistrz  -   przyłączył się do życzeń złożonych przez Przewodniczącego Rady, 

podziękował za ten mijający rok radnym, sołtysom, pracownikom Urzędu Gminy, jednostek 

organizacyjnych za to, że wszyscy pracowali na rzecz naszej małej ojczyzny, za wspólne 

budowanie tej małej ojczyzny.  Złożył wszystkim życzenia, życząc wszelkiego dobra, 

zdrowia, szczęścia i zgody. 

Do punktu 7   

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek obrad 

i zamknął obrady czwartej sesji VIII kadencji 2018-2023. 

 

 

 

Protokołował 

 

Mirosław Witkowicz 


